
Protokół 50/2023
z Posiedzenia Komisji Spraw Społecznych i Ekologii,

które odbyło się 6 czerwca 2023 r. w trybie stacjonarnym

Posiedzenie  prowadził  przewodniczący  Komisji  Spraw  Społecznych  i  Ekologii  Wojciech
Cichoń. 

Członkowie  Komisji  odwiedzili  pracowników  oraz  podopiecznych  Domu  Dziecka  oraz
Placówki Opiekuńczo-Wychowawczej „Dom dla Dzieci” w Legnicy przy ul. Wandy 10 oraz
Centrum Opiekuńczo-Wychowawczego Zgromadzenia Sióstr św. Elżbiety w Legnicy. 

AD. 1 MATERIAŁ NT. DZIAŁALNOŚCI DOMÓW DZIECKA W LEGNICY - pismo
Zastępcy  Prezydenta  Krzysztofa  Duszkiewicza  z  dnia  18  maja  2023  r.
Nr ZS.0012.4.9.2023.I.

Komisja rozpoczęła posiedzenie w Domu Dziecka przy ul. Wandy w Legnicy. Dyrektor pla-
cówki, Pani Ewa Watral, opowiedziała o działaniu placówki oraz o byłych i obecnych wycho-
wankach.

Przewodniczący  podziękował  pracownikom za  ich  pracę  a  Komisja  przyjęła  materiał  nt.
Funkcjonowanie Domu Dziecka w Legnicy Placówki Opiekuńczo-Wychowawczej „Dom dla
Dzieci” do akceptującej wiadomości.

Materiał stanowi załącznik nr 2 do protokołu.

Następnie Komisja udała się do Centrum Opiekuńczo-Wychowawczego Zgromadzenia Sióstr
św.  Elżbiety  gdzie  dyrektor  placówki  siostra  Bernadetta  opowiedziała  o  placówce  i  jej
bolączkach i problemach oraz oprowadziła radnych po obiekcie.

Przewodniczący  Komisji  podziękował  pracownikom  za  ciężką  pracę,  poświęcenie
i zaangażowanie,  a  Komisja przyjęła materiał nt. Funkcjonowanie Centrum Opiekuńczo-
Wychowawczego Zgromadzenia Sióstr św. Elżbiety w Legnicy do akceptującej wiadomości.

Materiał stanowi załącznik nr 3 do protokołu.

Przewodniczący kontynuował posiedzenie Komisji w Centrum Opiekuńczo-Wychowawczym
Zgromadzenia Sióstr św. Elżbiety. Po stwierdzeniu kworum otworzył obrady (lista obecności
stanowi załącznik nr 1 do protokołu) i zapytał o uwagi do porządku obrad

AD. 2 PORZĄDEK OBRAD:

1. Działalność Domów Dziecka w Legnicy.
2. Przyjęcie porządku obrad.
3. Przyjęcie protokołu poprzedniego posiedzenia Komisji.
4. Zaopiniowanie materiałów sesyjnych.
5. Omówienie korespondencji.
6. Sprawy różne

Komisja przyjęła zaproponowany porządek przez aklamację.



AD. 3 PRZYJĘCIE PROTOKOŁU Z POPRZEDNIEGO POSIEDZENIA KOMISJI

Radni nie wnieśli uwag do protokołu.

Komisja przyjęła protokół przez aklamację.

AD.4 ZAOPINIOWANIE MATERIAŁÓW SESYJNYCH

•  Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na najem lokalu użytkowego na czas
nieoznaczony w drodze bezprzetargowej (1/LVIII)

Materiał otrzymali wszyscy radni. Ze względu na brak możliwości zapoznania się z projektem
przed posiedzeniem, Przewodniczący odstąpił od opiniowania projektu uchwały.

Komisja zapoznała się z projektem uchwały.

•  Projekt  uchwały  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  odstąpienie  od  żądania  zwrotu
bonifikaty  udzielonej  przy  sprzedaży  przez  Gminę  Legnica  lokalu  mieszkalnego
(2/LVIII).

Materiał otrzymali wszyscy radni. Ze względu na brak możliwości zapoznania się z projektem
przed posiedzeniem, Przewodniczący odstąpił od opiniowania projektu uchwały.

Komisja zapoznała się z projektem uchwały.

• Sprawozdanie finansowe miasta Legnicy za rok 2022 (LVIII/1)

Sprawozdanie otrzymali wszyscy radni. Nie zgłoszono uwag do Sprawozdania.

Komisja zapoznała się ze Sprawozdaniem.

• Raport o stanie miasta za rok 2022 (LVIII/2)

Raport otrzymali wszyscy radni. Nie zgłoszono uwag do Raportu.

Komisja zapoznała się z Raportem.

• Raport z działalności Prezydenta Miasta za 2022 rok (LVIII/3)

Raport otrzymali wszyscy radni. Nie zgłoszono uwag do Raportu.

Komisja zapoznała się z Raportem.



AD. 6 KORESPONDENCJA

Brak korespondencji.

AD. 7 SPRAWY RÓŻNE

Radna  Aleksandra  Krzeszewska  poprosiła  o  zaproszenie  dyrektora  ZGM  Pana  Janusza
Hawryluka na kolejne posiedzenie Komisji w lipcu celem omówienia możliwości przekazania
przez ZGM lokali mieszkalnych dl wychowanków Domów Dziecka.

Przewodniczący  Komisji  zobowiązał  Pana  Krzysztofa  Duszkiewicza,  Zastępcę  Prezydenta
Miasta,  do  przygotowania  analizy  prawnej  w tym zakresie  oraz  informację  o  dotychczas
otrzymanych mieszkaniach.

Radny Jarosław Rabczenko poprosił o przygotowanie wykazu usterek w Centrum Kultury,
Nauki i Edukacji Witelona, które przed odbiorem budynku naprawić ma wykonawca.

Protokół sporządziła:

Marta Kowalczyk

                                                                                   Przewodniczący                 
Komisji Spraw Społecznych i Ekologii

                                                                                Wojciech Cichoń                   


